

24 August/août 2022



Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Citizen of the Year – EC&C District Citoyen de l'année – District EC&C



On August 20, 2022, at the EC&C District convention in Fredericton New

Brunswick, Marcel LeBrun was presented with the Citizen of the Year award. This award is presented to a non-Kiwanian, who has made a significant impact on their community. The Citizen of the Year is selected by the Convention host Club.

Marcel has had an exceptionally successful career in the tech world as a founder of Radian 6, which he sold to Salesforce.com in 2011. In 2015 Marcel decided to retire from the tech world to devote his time, talent and treasure to making a difference in the lives of people.

After time exploring many options, he landed on the idea of providing tiny homes to homeless people in our area and developing the many supports that would allow them to succeed. Marcel is correct in

Le 20 août 2022, pendant le congrès du district EC&C à Fredericton Nouveau-



Brunswick, Marcel LeBrun a été reconnu comme Citoyen de l'Année. Cette reconnaissance est présentée à un non-Kiwanien qui a eu un impact important dans sa communauté. Le Citoyen de l'Année est choisi par le club-hôte du congrès.

Marcel a eu une carrière exceptionnelle dans le domaine de la technologie comme fondateur de of Radian 6 qu'il a vendue à Salesforce.com en 2011, En 2015 Marcel a décidé de se retirer du monde de la technologie afin de consacrer son temps, talents et connaissances pour faire une différence dans la vie des gens.

Après avoir pris le temps d'explorer diverses options, il s'est arrêté à l'idée des petites maisons aux sans abri de notre région et à développer les

Western Canada and EC&C Districts in 2022-23. At the Western Canada District in Swift Current, International President Elect, Katrina Baranko, of the Kiwanis Club of Albany, Georgia, was presented with a Mel Osborne. She is accompanied by her husband David.



La Fondation est fière de présenter des Mel Osborne Fellowships aux membres du Conseil d'administration du Kiwanis International qui agiront comme Conseillers auprès des districts EC&C et Western Canada en 2022-23. Lors du congrès du district Western Canada District à Swift Current, un Mel Osborne à la Présidente internationale élue, Katrina Baranko, du club Kiwanis d'Albany, Georgia, Elle était accompagnée par son époux David.



At the EC&C Convention in Fredericton, Foundation Director Gail Norris presented a Mel Osborne to International Trustee Vincent Salembier of the Kiwanis Club of Kortrijk, Belgium.



Au congrès du district EC&C à Fredericton, Gail Norris, directrice de la Fondation, a présenté un Mel Osborne l'Administrateur international Vincent Salembier du club Kiwanis de Kortrijk, Belgique.

Les Enfants ont Besoin de Kiwanis

[519-304-3638] [office@kfcdn.org] [www.kfcdn.org]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:unsubscribe@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org powered by



Try email marketing for free today!